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Referat	  fra	  møde	  den	  30.	  januar	  2017	  
	  
Deltagere:	  	   Per	  Holm	  Knudsen	  	  

Gunnar	  Henriksen	  
	   Bent	  Andersen	  	  
	   Thomas	  Nørgaard	  	  
	  
	   Niels	  Salhøj	  
	   Else	  Marie	  Pedersen	  
Afbud	  fra:	   Kim	  Deleuran	  
	   Bodil	  Jensen	  
	  
	  
Per	  blev	  valgt	  til	  ordstyrer	  og	  Else	  Marie	  til	  referent.	  
	  
Sidste	  nyt	  om	  vejsagen	  
Per	  orienterede	  om	  seneste	  nyt	  i	  sagen.	  Der	  er	  endnu	  ikke	  truffet	  beslutning	  i	  Byrådet	  om,	  
at	  privatiseringen	  af	  vejene	  bliver	  trukket	  tilbage,	  men	  der	  er	  stor	  sandsynlighed	  for,	  at	  det	  
sker.	  
	  
Spørgsmål	  til	  Byrådet	  
Per	  har	  udarbejdet	  forslag	  til	  spørgsmål	  til	  Byrådets	  møde	  den	  28.	  februar	  2017.	  	  
Spørgsmålet	  omhandler	  LE34s	  rådgivning	  til	  kommunen,	  om	  brugere	  og	  lejere	  skal	  have	  
tilsendt	  tilstandsrapport.	  	  
Spørgsmålet	  er	  en	  fortsættelse	  af	  kommunens	  svar	  på	  vores	  spørgsmål	  til	  Byrådets	  møde	  
den	  20.	  december	  2016.	  
Thomas	  og	  Gunnar	  fremlægger	  sagen.	  
	  
Hjemmesiden	  
Vi	  drøftede,	  hvad	  der	  skal	  ske	  med	  hjemmesiden	  for	  Tommesensvej.	  Pers	  forslag	  er,	  at	  vi	  
giver	  Lokalhistorisk	  Arkiv	  en	  kopi	  af	  den,	  når	  vejsagen	  er	  afsluttet.	  
	  
Facebookgruppe	  
Tommesensvej	  har	  en	  facebookgruppe,	  som	  nu	  er	  åbnet	  for	  alle	  beboere	  på	  Tommesensvej.	  
Den	  hedder:	  Tommesensvej	  –	  8450	  Hammel	  
	  
Økonomi	  
Vi	  har	  p.t.	  en	  kassebeholdning	  på	  7.100	  kr.	  	  
	  
	  



Næste	  møde	  
Vi	  afventer	  afgørelse	  fra	  Byrådet	  inden	  vi	  mødes	  igen.	  
	  
Mødet	  var	  konstruktivt	  og	  hyggeligt	  og	  sluttede	  i	  god	  ro	  og	  orden	  efter	  ca.	  2	  timer.	  
	  
	  


